
Podnet  č. 89/2021   
 

 

19. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.04.2021 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

podnet tiež sa týka plastiky, stĺp, ktorý je pred OC Longov. Dobre by bolo, keby sa okolo 

plastiky nejaké stoličky dali, alebo zasadili pár stromov, žeby to vznikla ako oddychová zóna. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka úpravy okolia a priestory plastiky pred OC Longov na Ulici Českosl. armády, toto 

bude predmetom nejakého plánu činnosti, ktorý bude v aktuálnom roku a preto dávam to do 

pozornosti prednostovi mestského úradu na to, aby tieto úlohy boli určené pre jednotlivých 

zamestnancov oddelenia výstavby a majetku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: - prednosta MsÚ 

           - oddelenie výstavby a majetku   


